
Protokół Nr XLIII/06 

z sesji Rady Powiatu Gosty ńskiego 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2006 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

w Gostyniu 

 

Ad 1) 

Przewodnicz ący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk o godzinie 17.00 otworzył 

czterdziestą trzecią sesję Rady Powiatu Gostyńskiego. 

Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

W Radzie Powiatu zasiada 19 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada jest 

władną podejmowania uchwał, gdyŜ jest zachowane kworum. Podczas stwierdzania 

kworum na sesji obecnych było 17 radnych, nieobecni byli radni Pan Grzegorz 

Marszałek i Pan Józef Śląski.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 2) 

Przewodnicz ący Rady Pan Piotr Curyk  przedstawił proponowany porządek obrad 

XLIII sesji Rady Powiatu. 

Proponowany porz ądek obrad został przyj ęty w wyniku głosowania: 17 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuj ących si ę”.  

W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 3) 

Protokół Nr XLII/06 z sesji Rady Powiatu Gosty ńskiego z dnia 22 kwietnia 2006 r. 

został przyj ęty w wyniku głosowania : 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”.  

W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.  

 

Ad 4) 

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  poinformowała, Ŝe w okresie między sesyjnym nie 

odbyły się posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 

 



 2 

Ad 5)  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, Ŝe w związku z brakiem 

informacji  w punkcie „Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji oraz 

odpowiedzi na postawione pytania” nie będzie pytań radnych.  

 

Ad 6)  

Przewodnicz ący Rady  poinformował, Ŝe radni nie złoŜyli interpelacji. 

 

Ad 7) 

Przewodnicz ący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, Ŝe radny Pan Krzysztof 

Wachowiak otrzymał na piśmie odpowiedź na zapytanie zgłoszone na poprzedniej 

sesji dotyczące piętrzenia wód w stawach.  

 

Ad 8 a)   

Projekt uchwały w sprawie utworzenia Policealnego Studium Informatycznego w 

Pogorzeli przedstawiła Starosta Pani ElŜbieta Palka. 

Z inicjatywą utworzenia tej szkoły dla dorosłych wystąpił dyrektor Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych w Pogorzeli. 

Utworzenie kierunku kształcenia, realizowanego dotychczas tylko jako 

kształcenie dla młodzieŜy w trybie dziennym,  poszerzy obecną ofertę edukacyjną dla 

absolwentów kończących szkoły średnie, w tym równieŜ dla kończących licea 

ogólnokształcące dla dorosłych. 

Zapotrzebowanie rynku pracy wskazuje na potrzebę kształcenia specjalistów, 

którzy mogliby podjąć prace jako technicy informatycy w róŜnych rodzajach 

działalności, stosownie do zmieniającej się rzeczywistości gospodarczej.  

Bezpłatna szkoła dla dorosłych pozwoli na uzyskanie dodatkowego 

wykształcenia młodym bezrobotnym, nie posiadającym wystarczających dochodów na 

korzystanie z płatnych ofert nauczania. Uzasadnione jest zatem, aby umoŜliwić im 

łatwy dostęp do podnoszenia kwalifikacji zawodowych. Ponadto istnienie szkoły 

rzutować będzie pozytywnie na poziom wykształcenia na terenie Powiatu 

Gostyńskiego oraz na liczbę osób uczących się.     

 Zespół Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Pogorzeli dysponuje 

odpowiednio przygotowaną kadrą nauczycieli do prowadzenia tego typu szkoły oraz 

odpowiednim zapleczem lokalowym. 

Przewodnicz ący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, 

Ŝe Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  
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Radny Pan Janusz Sikora zwrócił się z pytaniem do obecnego na sesji Dyrektora 

ZSOiZ w Pogorzeli Pana Krzysztofa Rybki, czy rozeznał jakie jest zainteresowanie 

takim oddziałem i ilu jest potencjalnych chętnych do podnoszenia kwalifikacji w 

Policealnym Studium Informatycznym. 

Dyrektor ZSOiZ w Pogorzeli Pan Krzysztof Rybka  powiedział, Ŝe szkoła ma 

rozeznanie co ilości chętnych. Z obszaru od Krotoszyna przez Borek do Pępowa 

obecnie jest 38 zainteresowanych tym typem szkoły. Dyrektor stwierdził, Ŝe w 

momencie opublikowania informacji moŜna spodziewać się większej liczby osób.  

Radny Pan Janusz Sikora  zapytał czy szkoła w Pogorzeli ma moŜliwość utworzenia 

Studium Logistyki.  

Dyrektor ZSOiZ w Pogorzeli  powiedział, Ŝe w ZSZ w Gostyniu jest ten typ szkoły. 

Pogorzela nie ma w tym kierunku specjalistów, aby kształcić w tym kierunku, ale jeśli 

radny uwaŜa, Ŝe mamy tworzyć konkurencję dla szkół z naszego powiatu, to zrobi 

wszystko, aby ten typ szkoły utworzyć w kolejnym roku.  

Radny Pan Janusz Sikora  powiedział, Ŝe dyrektor szkoły jest od tego, aby przekonać, 

Ŝe taki oddział powinien w Pogorzeli istnieć.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  poinformowała, Ŝe ZSZ w Gostyniu jest technikum 

logistyczne.  

Następnie Starosta  zgłosiła poprawkę do załącznika projektu uchwały - aktu 

załoŜycielskiego. Punkt 2 aktu załoŜycielskiego brzmi: „Szkoła kształci w cyklu 

dwuletnim na podbudowie szkoły średniej”. Starosta zaproponowała nowe brzmienie 

punktu: „Szkoła kształci w cyklu dwuletnim na podbudowie szkoły dającej 

wykształcenie średnie”.  

Starosta wyjaśniała, Ŝe trzeba ukończyć szkołę średnią, ale niekoniecznie trzeba zdać 

maturę.  

Radny Pan Kazimierz Musielak  powiedział, Ŝe po ukończeniu tej szkoły słuchacz 

otrzymuje tytuł technika. RównieŜ po technikum – szkole średniej moŜna iść do tego 

liceum.  

Starosta wyjaśniła, Ŝe osoba, która chciałaby pobierać naukę w Policealnym Liceum 

Informatycznym musi obowiązkowo ukończyć szkołę średnią, a niekoniecznie zdać 

maturę. Policealna szkoła daje zawód technik informatyk.  

Poprawka zgłoszona przez Starost ę została przyj ęta w wyniku głosowania: 17 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymu jących si ę”.  

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych.  

Uchwała Nr XLIII/307/06 w sprawie utworzenia Police alnego Studium 

Informatycznego w Pogorzeli  została przyj ęta w wyniku głosowania: 17 głosów 

„za” 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuj ących si ę”.  
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W głosowaniu wzięło udział 17 radny.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 8b)  

Projekt uchwały w sprawie utworzenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 

Gostyniu przedstawiła Starosta Pani ElŜbieta Palka.  

Z inicjatywą utworzenia szkoły wystąpił dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Gostyniu  

Nowa szkoła poszerzy istniejącą ofertę szkolnictwa. Jest ona adresowana dla 

absolwentów gimnazjów i szkół podstawowych. Obecnie w Zespole funkcjonuje 

uzupełniające liceum ogólnokształcące dla absolwentów zasadniczych szkół 

zawodowych. Bezpłatna szkoła dla dorosłych pozwoli na uzyskanie średniego 

wykształcenia młodym bezrobotnym, nie posiadającym wystarczających dochodów na 

korzystanie z płatnych ofert nauczania. Uzasadnione jest zatem, aby umoŜliwić im jak 

najłatwiejszy dostęp do podnoszenia umiejętności zawodowych. Ponadto istnienie 

szkoły rzutować będzie pozytywnie na poziom wykształcenia na terenie Powiatu 

Gostyńskiego oraz na ilość osób uczących się na jego terenie.     

 Zespół Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu dysponuje odpowiednio 

przygotowaną kadrą nauczycieli do prowadzenia tego typu szkoły oraz odpowiednim 

zapleczem lokalowym. 

Starosta dodała, Ŝe przy liceum juŜ jest jedno liceum dla dorosłych, ale na podbudowie 

szkoły zasadniczej.  

Przewodnicz ący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk  

poinformował, Ŝe Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Radny Pan Janusz Sikora powiedział, Ŝe szkoła jest adresowana dla absolwentów 

gimnazjów i szkół podstawowych. Zdaniem radnego uściślenie, Ŝe dotyczy to 

absolwentów szkoły podstawowej ośmioletniej byłoby bardziej czytelne.  

Radna Pani Ewa Ciszak  powiedziała, Ŝe tworzenie takiej szkoły jest dobrym 

rozwiązaniem, gdyŜ wiele osób będzie mogło bezpłatnie uczęszczać do tej szkoły.   

Przewodnicz ący Rady Pan Piotr Curyk  zapytał, czy ta szkoła powstanie obok 

funkcjonującego juŜ liceum dla dorosłych.  

Starosta wyjaśniła, Ŝe będzie to druga szkoła adresowana dla absolwentów, którzy 

ukorzyli inny typ szkoły.  

 Uchwała Nr XLIII/308/06 w sprawie utworzenia Liceum  Ogólnokształc ącego dla 

Dorosłych w Gostyniu przyj ęto w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuj ących si ę”  

W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.  
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 8 c) 

Projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu i budŜecie powiatu przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Pani Eleonora Gościniak.  

Zarząd na posiedzeniu w dniu 18 kwietnia 2006 roku przyjął projekt uchwały Rady 

Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie powiatu na 2006 rok.  

 
I. Zmiany w planie dochodów  

1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 50.000 zł z tyt. pomocy finansowej z 

Gminy Pogorzela na wykup nieruchomości szpitalnych - dz. 851  rozdz. 85111 § 

6300. 

2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 3.822  zł z tyt. dofinansowania programu 

polsko -niemieckiego dla ZSO w Gostyniu  - dz. 801  rozdz. 80120 § 0970. 

3. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 67.320 zł z tytułu zwiększenia planu 

dotacji celowych na rok 2006 na finansowanie uruchomionych w 2005 roku 

nowych miejsc w ośrodku wsparcia – dz.852 rozdz.85203 § 2110. 

4. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 3.000 zł z tyt. zwiększenia planu dotacji 

celowej na comiesięczny dodatek do wynagrodzenia dla pracownika socjalnego  

– dz.852 rozdz.85203 § 2113. 

 

II. Zmiany w planie wydatków 

   

1. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 3.822 zł na dofinansowanie programu 

polsko – 

       niemieckiego w ZSO w Gostyniu  - dz. 801  rozdz. 80120 § 4410. 

2. Zwiększenia wydatków o kwotę 9.850 zł na zakup oprogramowania Windows XP 

i Office dla ZSOiZ w Pogorzeli - dz. 801  rozdz. 80130 § 4210. 

3. Zwiększenia wydatków w Starostwie o kwotę 2.700 zł na opłacenie składek na  

PFRON – dz. 750 rozdz. 75020 § 4140.  

4. Zwiększenia rezerwy oświatowej o kwotę  54.770 zł  - dz. 758  rozdz. 75818 § 

4810. 

5. Przesunięcia planu wydatków pomiędzy zadaniami w PZD o kwotę 100.000 zł – 

zwiększenie  zadania „Przebudowa drogi 4946 wieś Koszkowo” a zmniejszenie 

zadania „przebudowa drogi 3909P Gostyń - Stankowo”  

6. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 25.000 zł na remont dróg – dz.600 

rozdz.60014 § 4270. 
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7. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 25.000 zł na wdroŜenie elektronicznego 

systemu obiegu dokumentów – dz. 750 rozdz.75020 § 6060. 

8. Zmniejszenie rezerwy na pomoc społeczną o kwotę 6.000 zł na dofinansowanie 

świetlic środowiskowych – zapewnienie posiłku – dz.852.rozdz.85201 § 4210. 

9. Zwiększenie planu wydatków w Domu Dziecka w Bodzewie o kwotę 3.000 zł na 

dodatek do wynagrodzenia pracownika socjalnego zajmującego się 

świadczeniem pracy socjalnej w środowisku dz. 852 rozdz. 85201 § 4010. 

10. Przesunięcia w planie wydatków pomiędzy paragrafami  w DPS Rogowo,  w ZSZ 

w Gostyniu,  KPPSP w Gostyniu, w Starostwie Powiatowym w Gostyniu  

III. W związku ze zmianami w zadaniach inwestycyjnych dokonuje się zmian w 

załączniku „Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2006-2007”.  

Zastępca Przewodnicz ącego Komisji Bud Ŝetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego Pan Janusz Sikora poinformował, Ŝe Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicz ący Rady Pan Piotr Curyk  powiedział, Ŝe jeŜdŜąc po drogach naszego 

powiatu widać, Ŝe stan dróg pozostawia wiele do Ŝyczenia. Stąd propozycja Zarządu 

Powiatu dotycząca zwiększenia planu wydatków o kwotę 25.000 zł na remont dróg 

wydaje się być kwotą zbyt małą. Przewodniczący Rady zaproponował zwiększenie tej 

kwoty do 50.000 zł. Jeśli Skarbnik Powiatu nie znajdzie środków, które moŜna by 

przesunąć to Przewodniczący Rady wskazując źródło – proponuje przesunięcie kwoty 

25.000 zł na wdroŜenie elektronicznego systemu obiegu dokumentów. Zdaniem Pana 

Piotra Curyka mieszkańcom bardziej zaleŜy na całych drogach niŜ usprawnieniu pracy 

Urzędu poprzez elektroniczny obieg dokumentów.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  poinformowała, Ŝe Wojewoda Wielkopolski zwiększył 

środki o kwotę 114.240 zł na Środowiskowy Dom Samopomocy w Chwałkowie. W 

związku z tym, Ŝe w celu prawidłowego funkcjonowania Domu zmniejszana była 

rezerwa oświatowa więc Starosta zaproponowała, aby zwiększyć rezerwę oświatową. 

Natomiast umniejszenie kwoty 25.000 zł na elektroniczny system obiegu dokumentów 

w Starostwie komplikuje pewne sprawy. W dniu 12 sierpnia br. wchodzi obligatoryjny 

podpis elektroniczny i przy tej okazji warto byłoby dołączyć kolejne elementy, równieŜ 

elektroniczny system obiegu dokumentów. Starosta wyraziła wątpliwość, czy 

umniejszenie tej kwoty jest bezpieczne.  

Przewodnicz ący Rady Pan Piotr Curyk  powiedział, Ŝe nie dąŜy do zabrania środków 

przeznaczonych na elektroniczny obieg dokumentów jeśli Zarząd wskaŜe inne źródło.  
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Na sesjach w gminach mieszkańcy składają wnioski o naprawę nawierzchni dróg. PZD 

zobowiązał się wykonać remonty dróg po zimie do końca maja, ale musi mieć na to 

środki. Kwota 25.000 zł wydaje się być zbyt niska. 

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  zaproponowała wziąć środki z rezerwy ogólnej, gdzie 

znajdują się środki w wysokości 38.000 zł.  

Starosta poinformowała, Ŝe kwotę 114.240 zł naleŜy dopisać po stronie dochodów. 

NaleŜy takŜe zwiększyć planowane wydatki takŜe o kwotę 114.240 zł.  

RównieŜ o kwotę 114.240 zł naleŜy podnieść rezerwę oświatową.  

Rezerwę ogólną – 38.000 zł naleŜy uszczuplić o kwotę 25.000 zł zgodnie z wnioskiem 

Przewodniczącego Rady na remonty dróg.  

Przewodnicz ący Rady  zwrócił się z pytaniem do Dyrektora PCPR w Gostyniu Pana 

Mirosława Sobkowiaka czy otrzymana kwota jest wystarczająca na prowadzenie 

Środowiskowego Domu Samopomocy.  

Dyrektor PCPR w Gostyniu  powiedział, Ŝe nie jest to wystarczająca kwota. Jednak 

jest zapewnienie, Ŝe po regulacjach związanych z uruchomieniem rezerw budŜetowych 

tak kwota wzrośnie do minimalnej wymaganej czyli 690 zł ma miesiąc za osobę. Przy 

czym i tak jest to niska kwota w porównaniu do środków otrzymywanych przez inne 

Domy. RóŜnica wynosi ok. 300 zł.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak  zapytał co się stało z wnioskiem Komisji Rolnictwa 

w sprawie przekazania z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej kwoty 10.000 zł na odmulenie przepustów i przewodów drenarskich przy 

drogach powiatowych. Na posiedzeniu Komisji Rolnictwa radny dowiedział się od 

Naczelnika Wydziału Rolnictwa, Ŝe naleŜy do Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu. 

Z rozmowy przeprowadzonej z Dyrektorem PZD wynika, Ŝe Dyrektor tych środków nie 

ma. Radny poprosił o wyjaśnienia w tej sprawie.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  powiedziała, Ŝe Dyrektor PZD nie moŜe mieć tych 

pieniędzy, gdyŜ konieczne jest podjęcie przez Radę Powiatu uchwały w sprawie zmian 

w zatwierdzeniu projektu zestawienia przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Takie zmiany są podejmowane co jakiś 

czas. Na kolejną sesję po rozeznaniu jakie środki zostaną, Zarząd przedstawi Radzie 

projekt uchwały.  

Poprawka zgłoszona przez Starost ę – dotycz ąca przyj ęcia kwoty 114.240 zł od 

Wojewody Wielkopolskiego na ŚDS została przyj ęta w wyniku głosowania: 15 

głosów „za’, 0 głosów „przeciw” 2 głosy „wstrzymuj ące si ę”. 

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych.  

Poprawka zgłoszona przez Przewodnicz ącego Rady – dotycz ąca zwiększenia 

planu wydatków na remont dróg o kwot ę 25.000 zł pochodz ącą z rezerwy ogólnej 
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– została przyj ęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za’, 0 głosów „p rzeciw” 0 

głosów „wstrzymuj ących si ę”. 

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych.  

Uchwała Nr XLIII/309/06 w sprawie zmian w bud Ŝecie i bud Ŝetu powiatu na 2006 

r.  została przyj ęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „p rzeciw”, 0 

głosów „wstrzymuj ących si ę”  

W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 8 d) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu za rok 2005 

przedstawiła Starosta Pani ElŜbieta Palka.   

Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej w Gostyniu przedłoŜył w dniu 

15 marca 2006 r. sprawozdanie finansowe za 2005 r.  

Sprawozdanie finansowe zostało zaopiniowane przez biegłego rewidenta Pana 

Bogdana Ławeckiego z Wielkopolskiego Centrum Audytorsko – Księgowego Sp. z o.o 

w Poznaniu.  W opinii tej stwierdzono, Ŝe sprawozdanie przedstawia rzetelnie i jasno 

wszystkie informacje istotne dla oceny sytuacji majątkowej i finansowej badanej 

jednostki na dzień 31 grudnia 2005 r., jak teŜ jej wyniku finansowego za rok obrotowy 

od 1 stycznia 2005 r. do 31 grudnia 2005 rok. W wyniku przeprowadzonego badania 

sprawozdania finansowego, a w tym analizy sytuacji finansowej Jednostki, biegły nie 

stwierdził zagroŜenia kontynuacji działalności w roku następnym po badanym, na 

skutek zamierzonego lub przymusowego zaniechania, bądź istotnego ograniczenia 

dotychczasowej działalności.  

Zgodnie z przepisem art. 53 ust 1 ustawy z dnia 29 września 1994 roku o 

rachunkowości, roczne sprawozdanie finansowe jednostki podlega zatwierdzeniu 

przez organ załoŜycielski nie później niŜ w ciągu 6 miesięcy od dnia bilansowego. 

Sprawozdanie finansowe SP ZOZ w Gostyniu przedstawił Dyrektor SP ZOZ w 

Gostyniu Pan Maciej Janiszewski.  

Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu Pan Maciej Janiszewski  zwrócił się do Rady Powiatu 

z prośbą o zatwierdzenie sprawozdania finansowego SP ZOZ za 2005 r., które było 

przedmiotem badania przez biegłego rewidenta oraz pozytywnie zaopiniowane przez 

Radę Społeczną przy SP ZOZ w Gostyniu, takŜe Zarząd Powiatu.  

W czerwcu ubiegłego roku Rada Powiatu pozytywnie opiniowała wniosek SP ZOZ o 

przyznanie dotacji przez Ministerstwo Zdrowia. Dzięki temu szpital uzyskał dotację na 
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zakupu – wyposaŜenie dla szpitala. Na dofinansowanie sprzętu i aparatury dla szpula 

powiat przeznaczył 500.000 zł,  a szpital z własnych środków kwotę 300.000 zł. 

Szpital ubiegły rok zamknął dodatnim wynikiem finansowym w wysokości ponad 

200.000 zł. Dyrektor szpitala przypomniał, Ŝe nie jest lekarzem, a do Gostynia przybył 

po to, aby naprawić sytuację finansową SP ZOZ – u. Jednak wynik finansowy szpitala 

nie jest sprawą najwaŜniejszą – najwaŜniejsze jest zapewnienie dobrych i właściwych 

warunków leczenia pacjentów, a sprawą wtórną jest uzyskanie pozytywnego wyniku 

finansowego. Ten pozytywny wynik, jednak szpital uzyskał ,jest on mniejszy niŜ za rok 

2004, ale nie ma to większego znaczenia w praktyce.  

Poza tym nastąpiło zwiększenie własnego funduszu szpitala o ponad 1mlnzł. Jest to 

wynik zwiększenia wartości aktywów o przede wszystkim środki trwałe. Zwiększeniu 

uległ teŜ fundusz załoŜycielski.  

Nastąpiło zmniejszenie przychodów o kwotę 182.000 zł przy zwiększających się 

kosztach.  

Biegły ocenił, Ŝe wskaźniki efektywności są dodatnie i bardziej korzystne niŜ w roku 

2004 . RównieŜ wskaźniki związane z płynnością finansową są dla szpitala bardziej 

korzystne. Jednak sytuacja szpitala jest bardzo trudna, ale oceniając z finansowego 

punktu widzenia sytuacja szpitala jest stabilna.  

Jeśli radni interesują się sprawami słuŜby zdrowia, to wiedzą, Ŝe Minister Zdrowia 

zapowiada stworzenie sieci zakładów opieki zdrowotnej, które to zakłady będą miały 

uprawnienia do zawierania kontraktów z NFZ. Pierwszeństwo będą miały te szpitale, 

które uzyskują pozytywny wynik finansowy.      

Zastępca Przewodnicz ącego Komisji Bud Ŝetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego Pan Janusz Sikora poinformował, Ŝe Komisja zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie.  

Przewodnicz ący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, 

Ŝe Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicz ący Rady Pan Piotr Curyk  powiedział, Ŝe zatrudnienie w szpitalu się nie 

zmieniło, ale zmianie uległa struktura zatrudnienia na rzecz pracowników obsługi i 

administracji, a zmniejszenie się liczby personelu medycznego.  

Pan Piotr Curyk  zapytał, czym to było spowodowane – ze sprawozdania wynika, Ŝe 

chodzi o 6 osób.  

Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu  wyjaśniał, Ŝe tego zjawiska nie moŜna oceniać 

negatywnie i nie jest to zjawisko, które wpływałoby na sytuację finansową szpitala, 

gdyŜ w szpitalu jest zatrudnionych 340 – 350  osób. Dyrektor zapewnił, Ŝe nie 

zwiększyło się zatrudnienie w administracji. W administracji jest zatrudnionych bardzo 
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mało osób, a po restrukturyzacji realizacji programu naprawczego przed dwoma laty 

jest ich naprawdę mniej.  

Dyrektor powiedział, Ŝe zmiany te wynikają z pewnej strategii – nie wszyscy 

pracownicy medyczni z tej racji, Ŝe podnosili swoje kwalifikacje byli wykazani jako 

pracownicy etatowi, ale nie świadczyli pracy.  

Radny Pan Kazimierz Musielak  powiedział, Ŝe nie chce zadać pytania związanego ze 

sprawozdaniem finansowym SP ZOZ, ale w związku z tym, Ŝe Dyrektor nie było 

obecny na trzech ostatnich sesjach chce zwrócić się z następującym pytaniem.  

Jakie dyrekcja widzi moŜliwości wykorzystania lub niewykorzystania pawilonu na 

terenie szpitala – oddziału dla przewlekle chorych w Poniecu. Przez zimę ten pawilon 

stał pusty. Prawdopodobnie szpital w Poniecu nie będzie kupiony. Jeśli Dyrekcja nie 

widzi moŜliwości zagospodarowania obiektu moŜe trzeba oddać go siostrom.  

Dyrektor szpitala  przypomniał, Ŝe Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie zmian w 

Statucie SP ZOZ w Gostyniu. Zmiany polegały na powstaniu zakładu opiekuńczo – 

leczniczego i utrzymaniu oddziału dla przewlekle chorych. Decyzja ta została podjęta w 

związku z ówczesną sytuacją w słuŜbie zdrowia – i zapowiedzią NFZ oddziały dla 

przewlekle chorych miały przestać istnieć. W to miejsce miały powstać zakłady 

opiekuńczo – lecznicze. Po przyjęciu tych zmian w statucie okazało się, Ŝe oddziały dla 

przewlekle chorych są nadal utrzymane i zarówno na rok 2005 jak i na 2006 r. usługi 

świadczone na tym oddziale są kontraktowane.  

Z róŜnych względów utrzymanie oddziału dla przewlekle chorych jest korzystniejsze 

niŜ prowadzenie zakładu opiekuńczo – leczniczego.  

Słusznie radny zauwaŜył, Ŝe w Poniecu skupiona jest działalność w budynku głównym. 

Ma to na celu obniŜenie kosztów. Efekt ten został w pewnym sensie osiągnięty. 

Obecnie trwają przygotowania do podniesienia w niewielkim stopniu standardu w 

czymś, co będzie zakładem opiekuńczo – leczniczym i zostanie podjęta próba 

przyjmowania pacjentów do zakładu opiekuńczo – leczniczego mieszczącego się w 

pawilonie. Dyrektor powiedział, Ŝe nie powie w jakim terminie to nastąpi, ale jest 

szansa na to, Ŝe oddział w Poniecu będzie utrzymany. Obecnie SP ZOZ jest na etapie 

bardzo daleko posuniętych przygotowań do utworzenia zakładu opiekuńczo – 

leczniczego.  

Radny Pan Jerzy Giernalczyk  powrócił do sprawy zysku i strat. Na posiedzeniu Rady 

Społecznej przy SP ZOZ w Gostyniu zadał pytanie dotyczące straty kwoty ok. 7.000 zł. 

Ubezpieczyciel odmówił wypłaty odszkodowania za wypadek karetki pogotowia. Radny 

zapytał Naczelnika Wydziału Komunikacji, czy kierowca, który nie miał badań 

lekarskich mógł usiąść za kierownicą karetki pogotowia.  
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Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu  wyjaśnił, Ŝe nie było sytuacji, aby karetkę pogotowia 

prowadziła osoba bez prawa jazdy. KaŜdy z nas wie, Ŝe bardzo łatwo płaci się składkę, 

a trudno wydobyć pieniądze od ubezpieczyciela.  

Pracowników administracji jest tylu ilu jest, i nie zawsze potrafią wniknąć z szczegóły 

dotyczące zawieranych umów, zwłaszcza w szczegóły dotyczące umów 

ubezpieczenia. W tej konkretnej sytuacji chodziło, o coś zupełnie innego. Zdarzają się 

sytuacje, Ŝe kierowcy pogotowia teŜ są na zwolnieniach lekarskich, idą na urlop, a 

szpital nie utrzymuje rezerwy kierowców. Wówczas ściąga się osobę, która ma 

niezbędne uprawnienia, która siada za kierownicą karetki.  

Okazało się, Ŝe na nieszczęście osoba, która w ten sposób zasiadła za kierownicą 

karetki spowodowała małą stłuczkę. SP ZOZ domagał się od firmy ubezpieczeniowej 

zwrotu środków, ubezpieczyciel odmówił wypłacenia środków z uwagi na to, Ŝe  

kierowca nie posiadał badań psychologicznych, które powinien mieć. W tej sytuacji 

trudno było nie uznać racji ubezpieczyciela.  

Stąd niewielka strata na wielkość obrotów, która wynosiła ok. 7.000 zł.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  powiedziała, Ŝe chciałaby uzupełnić wypowiedź 

Dyrektora SP ZOZ w Gostyniu dotyczącą zakładu opiekuńczo – leczniczego. Pacjent 

przyjęty do tego zakładu musi dopłacić z własnej kieszeni. Koszty związane z 

leczeniem pokrywa fundusz, a koszty związane z pobytem pacjent opłaca 

samodzielnie.  

Dyrektor szpitala  powiedział, Ŝe zapewne Rada Powiatu jest świadoma jaka jest 

odpowiedzialność Rady za szpital, który finansuje. Gdyby szpital wykazywał straty – są 

dwie moŜliwości, albo Rada podejmuje uchwałę o pokryciu straty z dochodów 

przyszłych okresów, co nie zawsze jest moŜliwe, albo teŜ podejmuje się uchwałę, Ŝe z 

tych skromnych środków, które poznaczone są na szkolnictwo, na drogi itd. pozostaje 

spłacenie strat. Rada juŜ drugi rok nie musi podejmować uchwały o pokrywaniu strat 

ze środków pochodzących z organu załoŜycielskiego. Dyrektor jako zarządzający 

szpitalem, chciałby taką sytuację utrzymać. Środki te – zyski są przeznaczane na 

zmniejszenie straty, która powstała kilka lat temu.  

Uchwała Nr  XLIII/310/06 w sprawie zatwierdzenia rocznego spraw ozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opiek i Zdrowotnej w 

Gostyniu za rok 2005 została przyj ęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuj ących si ę”.  

W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Dyrektor szpitala podziękował za zatwierdzenie sprawozdania finansowego SP ZOZ 

w Gostyniu oraz za środki przeznaczane na doposaŜenie szpitala.  
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Ad 8 e) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wystąpienia pokontrolnego z kontroli 

przeprowadzonej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu przedstawiał 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Czupryński. 

W dniu 5 kwietnia  2006 roku zespól kontrolny Komisji Rewizyjnej w składzie: 

Andrzej Czupryński 

Andrzej Czabajski  

Jerzy Giernalczyk 

Franciszek Celka 

Ewa Ciszak 

Józef Śląski 

przeprowadził kontrolę w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu w zakresie 

wykonania budŜetu jednostki za  2005 rok. 

 

Kontrola została przeprowadzona na podstawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

zatwierdzonego uchwałą  Nr XXXIX/281/06 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 26 

stycznia 2006 r. w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu 

Gostyńskiego na rok 2006. 

 

 Zgodnie z art. 17 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym komisje podlegają radzie powiatu w całym zakresie swojej działalności, 

przekładają jej swoje plany pracy i sprawozdania z działalności. Zgodnie z 

postanowieniem § 88 pkt 1 Statutu Powiatu Gostyńskiego, Komisja Rewizyjna 

przygotowuje projekt zaleceń i wniosków pokontrolnych, które po przyjęciu przedstawia 

radzie do zatwierdzenia. 

 

Na posiedzeniu w dniu 6 kwietnia 2006 r. Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę w 

sprawie przyjęcia wystąpień pokontrolnych z kontroli przeprowadzonych w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu. 

Uchwała Nr XLIII/311/06 w sprawie zatwierdzenia wys tąpienia pokontrolnego z 

kontroli przeprowadzonej w Zespole Szkół Ogólnokszt ałcących w Gostyniu  

została przyj ęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „p rzeciw”, 0 

głosów „wstrzymuj ących si ę”  

W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 8 f) 

Podj ęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarz ądowi Powiatu 

Gosty ńskiego.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  zwracając się do Rady Powiatu powiedziała: 

„W terminie do 20 marca zostało przedłoŜone Radzie oraz Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej sprawozdanie z wykonania budŜetu za rok 2005. W sprawozdaniu 

zostały zawarte dane dotyczące m. in. Dochodów i wydatków powiatu gostyńskiego. 

Dochody powiatu zamknęły się kwotą 45,5 mln zł, a planowane wydatki wyniosły 

ogółem 48,5 mln zł. ZadłuŜenie powiatu w sumie z lat ubiegłych i roku 2005 wynosiło 

ok. 5,9 mln zł.  

NajwaŜniejsze zadania i wydatki na ich realizację to inwestycje drogowe, 

remonty i bieŜące utrzymanie dróg, na co powiat przeznaczył kwotę ponad 5,2 mln zł.  

DuŜe nakłady poniósł powiat na remont Komendy Powiatowej Policji, Komendy 

Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej, doposaŜenie Centrum Powiadamiania 

Ratunkowego, dofinansowanie zakupu samochodu OSP Gola oraz wyposaŜenie 

samochodu straŜackiego OSP Poniec przyczyniając się poprzez te działania do 

zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców.  

Znaczące kwoty wydatkowano na oświatę, tj. 16,4 mln zł. W ramach tych 

środków funkcjonowało 6 duŜych zespołów szkół i poradnia psychologiczno – 

pedagogiczna. Uruchomione zostały nowe typy szkół, jak choćby technikum 

informatyczne. Remontowano budynki szkolne: były to liczne remonty pokryć 

dachowych, zmiany instalacji elektrycznej i gazowej, malowano w szkołach korytarze, 

klasy, zakupiono wiele zestawów sprzętu komputerowego, uruchomiono nowe 

pracownie, m. in. pracownię Ŝywienia w Krobi. Do uŜytku została oddana nowa szkoła 

w Brzeziu, poprawiając w sposób zasadniczy warunki nauczania. Warto dodać, Ŝe za 

te działania powiat gostyński otrzymał znaczące wyróŜnienie w Wielkopolsce HIT 

promocyjny 2005.  

W dziale pomoc społeczna wydatkowano kwotę 11,1 mln zł, w ramach której 

prowadzono 4 domy pomocy społecznej, nowo utworzony środowiskowy dom 

samopomocy, funkcjonował dom dziecka, powiatowe centrum pomocy rodzinie, a przy 

nim powiatowy zespół ds. orzekania o niepełnosprawności, dom usamodzielnień, 3 

świetlice socjoterapeutyczne, przekazano dotację na ośrodek interwencji kryzysowej, 

finansowano pobyt dzieci w rodzinach zastępczych. W domach pomocy społecznej i 

domu dziecka nadal realizowane były programy naprawcze, zmierzające do uzyskania 

standardów do końca 2006 roku. Dziś moŜna powiedzieć, Ŝe nie widzimy zagroŜenia – 

standardy te za kilka miesięcy zostaną osiągnięte. Wspomnę tylko, Ŝe na ten cel 

powiat gostyński wydatkował własne, znaczące środki finansowe. 
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Zadania związane z realizacją ustawy o promocji zatrudnienia realizowane było 

przez PUP, na działalność którego powiat przeznaczył ok. 770 tys. zł. Nie będę szerzej 

omawiać zagadnień związanych ze zwalczaniem bezrobocia, bo Państwo Radni za 

chwilę będą przyjmować sprawozdanie z tych działań. Wspomnę tylko, Ŝe w celu 

zapewnienia stabilności funkcjonowania urzędu pracy zakupiona została ½ 

nieruchomości przy ul. Poznańskiej.  

Ponadto powiat wspierał działania szpitala m. in. poprzez przekazanie środków 

na zakup, wyposaŜenie i funkcjonowanie trzeciej karetki, zapewnienie tzw. wkładu 

własnego na wykonanie pracowni endoskopowej. Zostały wykupione nieruchomości 

szpitalne, co pozwoli dalej inwestować w szpital i dąŜyć do spełnienia przez niego 

wymogów określonych w rozporządzeniu Ministra Zdrowia.  

Kolejny juŜ rok był realizowany program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. W sumie spisano z ok. 45 podmiotami umowy na realizację zadań 

zleconych w ramach otwartych konkursów ofert. Znacząco poprawiły się relacje z 

organizacjami pozarządowymi, m.in. dzięki licznym spotkaniom i dyskusjom słuŜącym 

wspieraniu tychŜe organizacji.  

Następowała teŜ kolejna poprawa wizerunku Starostwa – dokonaliśmy dalszej 

renowacji zabytkowego budynku, ale takŜe wprowadziliśmy liczne, nowoczesne i 

pozwalające udoskonalać obsługę klienta rozwiązania, a w konsekwencji wdroŜyliśmy 

politykę jakości i system zarządzania jakością, który potwierdziliśmy zdobyciem 

certyfikatu ISO nadanego przez Polskie Centrum Badań i Certyfikacji w Warszawie.  

Natomiast w rankingu Związku Powiatów Polskich powiat gostyński za profesjonalne 

działania w roku 2005 znalazł się na 2. miejscu w kraju.  

Nie sposób w krótkim wystąpieniu wymienić wszystkie istotne zadania, odnieść się do 

sposobu ich realizacji oraz do wydatkowanych na róŜne cele środków.  

Podsumowując, przypomnę, Ŝe Radni w czasie wyjazdowej sesji, która odbyła się w 

sobotę, 22 kwietnia, mogli przekonać się , Ŝe stan naszych powiatowych obiektów 

wciąŜ się poprawia, a środki wydatkowane w celu realizacji przypisanych powiatowi 

zadań były wydatkowane gospodarnie, z myślą o zrównowaŜonym rozwoju powiatu. 

Za tę wspólną realizację celów pragnę podziękować Radzie Powiatu, Zarządowi, 

Sekretarzowi i Skarbnikowi, a takŜe wszystkim szefom jednostek powiatowych i 

pracownikom Starostwa”.  

      

Następnie Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Go ściniak  przedstawiła sprawozdanie 

Zarządu Powiatu z wykonania budŜetu powiatu gostyńskiego na 2005 r.  

Sprawozdanie z wykonania budŜetu powiatu gostyńskiego stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Następnie Etatowy Członek Zarz ądu Powiatu Pan Marek Podyma  odczytał uchwałę 

Nr SO-9/11/S/2006/Ln Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu z dnia 20 kwietnia 2006 r. w sprawie wyraŜenia opinii o przedłoŜonym 

sprawozdaniu z wykonania budŜetu Powiatu Gostyńskiego za 2005 r.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodnicz ący Rady Pan Piotr Curyk  poprosił przewodniczących Komisji stałych 

Rady Powiatu o przestawienie opinii komisji o sprawozdaniu z wykonania budŜetu.  

 

Zastępca Przewodnicz ącego Komisji Bud Ŝetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego Pan Janusz Sikora  poinformował, Ŝe Komisja zaopiniowała 

sprawozdanie pozytywnie (uchwała Nr 55/191/06 z dnia 24 kwietnia 2006 r.). 

Przewodnicz ący Komisji Rolnictwa, Le śnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Franciszek Celka  poinformował, Ŝe Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie 

(uchwała Nr 31/57/06 z dnia 22 kwietnia 2006 r.). 

Przewodnicz ący Komisji Samorz ądowo – Organizacyjnej i Porz ądku Publicznego 

Pan Jerzy Giernalczyk  poinformował, Ŝe Komisja zaopiniowała sprawozdanie 

pozytywnie (uchwała Nr 42/99/06 z dnia 22 kwietnia 2006 r.). 

Przewodnicz ący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk  poinformował, 

Ŝe Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie (uchwała Nr 44/135/06 z dnia 24 

kwietnia 2006 r.). 

 

Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Czupry ński  poinformował, Ŝe 

Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie (uchwała Nr 27/42/06 z dnia 6 

kwietnia 2006 r.)  

Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej  odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu Gostyńskiego z tytułu wykonania budŜetu 

powiatu gostyńskiego za 2005 r. wraz z uzasadnieniem.  

Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodnicz ący Rady Pan Piotr Curyk  odczytał uchwałę Nr SO – 9/11/A/2006/Ln 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 20 kwietnia 

2006 r. w sprawie wyraŜenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Gostyńskiego z wykonania 

budŜetu powiatu za 2005 r.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodnicz ący Rady Pan Piotr Curyk  otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z 

wykonania budŜetu i wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu.  

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na pozytywny aspekt, iŜ po raz pierwszy 

odnotowuje się wzrost dochodów od osób prawnych i osób fizycznych jeśli chodzi o 

dochody powiatu. Po raz pierwszy są one wyŜsze niŜ plan. Świadczy to o lepszym 

rozwoju kraju, a takŜe naszego powiatu.  

  

Po zamknięciu dyskusji przez Przewodniczącego Rady, Przewodnicz ący Komisji 

Rewizyjnej Pan Andrzej Czupry ński  przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Gostyńskiego. 

Zgodnie z przepisem art. 12 pkt 6 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym do wyłącznej właściwości Rady Powiatu naleŜy rozpatrzenie 

sprawozdania z wykonania budŜetu oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia lub 

nieudzielenia absolutorium dla zarządu z tego tytułu. Ponadto, w związku z art. 199 

ust. 3 ustawy z dnia 30 czerwca 2005 r. o finansach publicznych rozpatrzenie 

sprawozdania oraz podjęcie uchwały w sprawie absolutorium winno nastąpić w 

terminie do dnia 30 kwietnia roku następującego po roku budŜetowym. W dniu 20 

marca 2006 roku Zarząd Powiatu zgodnie z przepisem art. 199 ust. 1 ustawy o 

finansach publicznych przedłoŜył Radzie Powiatu sprawozdanie z wykonania budŜetu 

powiatu gostyńskiego za 2005 rok. PowyŜsze sprawozdanie zostało skierowane przez 

Przewodniczącego Rady do wszystkich Komisji stałych Rady celem zaopiniowania. 

Ponadto, zgodnie z przepisem art. 16 ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 

89 pkt 1 Statutu Powiatu Gostyńskiego, komisja rewizyjna opiniuje wykonanie budŜetu 

powiatu, występuje z wnioskiem do rady powiatu w sprawie udzielenia lub 

nieudzielenia absolutorium zarządowi oraz załącza projekt uchwały rady w sprawie 

absolutorium zgodny z treścią wniosku. Na posiedzeniu w dniu 6 kwietnia 2006 r. 

Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę Nr 27/42/06 w sprawie zaopiniowania 

sprawozdania z wykonania budŜetu Powiatu Gostyńskiego za 2005 r. oraz wystąpiła z 

wnioskiem o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Gostyńskiego z tytułu 

wykonania budŜetu powiatu za 2005 r. Komisja Rewizyjna przedkłada projekt uchwały 

Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z 

tytułu wykonania budŜetu za 2005 r. wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium i 

wnosi o jego przyjęcie.  

Przystąpiono do głosowania jawnego.  
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Uchwała Nr XLIII/312/06 w sprawie udzielenia absolu torium Zarz ądowi Powiatu 

Gosty ńskiego została przyj ęta w wyniku głosowania: 15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw” 2 głosy „wstrzymuj ące si ę”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych.  

 

Przewodnicz ący Rady Pan Piotr Curyk  złoŜył gratulacje Zarządowi Powiatu z tytułu 

otrzymanego absolutorium.  

 

Ad 9)  

Sprawozdanie z działalno ści Powiatowego Urz ędu Pracy w Gostyniu w 2005 r. 

oraz wykonania planu finansowego Funduszu Pracy w 2 005 r. przedstawiła 

Zastępca Dyrektora PUP w Gostyniu Pani Justyna KrzyŜostaniak.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Zastępca Dyrektora PUP Pani Krzy Ŝostaniak  poinformowała, Ŝe w sprawozdaniu 

wkradł się błąd – w zapisie dotyczącym zwolnień grupowych podane zostały dane z 

2004 r. Pani KrzyŜostaniak sprostowała informację – w roku 2005 do PUP nie 

wypłynęły Ŝadne informacje o zamiarze dokonania zwolnień grupowych.  

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, Ŝe 

Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie.  

Radny Pan Jerzy Giernlaczyk  nawiązał do organizowania przez PUPU robót 

publicznych w ramach programu ROWY. Radny zapytał, czy Pani KrzyŜostaniak 

posiada dokumenty z danymi ilu pracowników pracowało w poszczególnych gminach 

w ramach tego programu.  

Zastępca Dyrektora PUP  wyjaśniła, Ŝe te dokumenty znajdują się z Urzędzie i 

szczegółowej odpowiedzi jeśli radny sobie Ŝyczy udzieli na piśmie. Zaznaczyła, Ŝe 

wszystkie gminy korzystały według potrzeb.   

Radna Pani Kazimiera Po ślednik  zapytała, czy Urząd Pracy posiada informatory dla 

bezrobotnych, w których znajdowałyby się wyczerpujące informacje na temat tych 

róŜnych moŜliwości podjęcia pracy oraz realizowanych przez Urząd pracy programach, 

czy teŜ informacje na temat poŜyczek na zorganizowanie działalności. Być moŜe 

zachęciłoby to osoby bez pracy do zorganizowania samemu sobie miejsca pracy.  

Zastępca Dyrektora PUP Pani Krzy Ŝostaniak poinformowała, Ŝe kaŜda osoba, która 

się rejestruje w Urzędzie Pracy jako bezrobotna otrzymuje obszerną ulotkę, ale 

bardziej dotyczącą obowiązków i praw związanych z posiadaniem statusu 

bezrobotnego. Na stronie internetowej są wiadomości i ogłoszenia. TakŜe w Urzędzie 
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moŜna uzyskać informacje, ale raczej na zasadzie wyjścia z prośbą o informacje przez 

samego zainteresowanego.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak  powiedział, Ŝe oczywiste jest, Ŝe Powiatowy Urząd 

Pracy działa na podstawie przepisów, które serwuje ustawodawca. Radny zapytał, czy 

Urząd podejmuje jakieś działania na podstawie wiadomości z pracy lokalnej np. 

dotyczących poszukiwania pracowników o jakimś konkretnym zawodzie. Radny 

zapytał, czy Urząd organizuje kursy, szkolenia, przeszkolenia zawodowe pod kątem 

aktualnej sytuacji na terenie powiatu.  

Następnie radny poruszył sprawę związaną z organizowaniem zajęć w Klubie Pracy. Z 

informacji wynika, Ŝe w poszczególnych gminach odbyły się zajęcia w ramach Klubu 

Pracy. Zajęcia te były przeprowadzone w grupach. Radny zapytał, czy w gminie 

Poniec, gdzie w zajęciach wzięło udział 10 osób równieŜ zainteresowanych podzielono 

na grupy oraz dlaczego zajęcia nie odbyły się w Gostyniu i Piaskach.  

Z informacji wynika, Ŝe w zajęciach w Klubie Pracy wzięło udział 412 osób. Zdaniem 

radnego liczba ta jest niewiarygodna, gdyŜ z obliczeń radnego wynika, Ŝe było 452 

osoby.  

Radny Pan Wachowiak zapytał jak zakończyła się sprawa sądowa pomiędzy 

Ośrodkiem Doskonalenia Zawodowego Kaczmarek a Powiatowym Urzędem Pracy.  

Zastępca Dyrektora Pani Justyna Krzy Ŝostaniak  poinformowała, Ŝe pracownicy 

Urzędu pracy śledzą prasę  i zapotrzebowanie na lokalnym rynku pracy. W oparciu o 

te informacje podejmowane są odpowiednie działania. Jeśli chodzi o szkolenia – 

najpierw powstaje diagnoza sytuacji i na tej podstawie powstaje plan szkoleń. Niestety 

mało jest ofert pracy dla osób z wyŜszym wykształceniem, gdyŜ mało jest ofert na 

stanowiska biurowe.  

Jeśli chodzi o liczbę osób, które skorzystały z zajęć z Klubie Pracy – Pani 

KrzyŜostaniak powiedziała, Ŝe sprawdzi czy nie zaszła jakaś pomyłka rachunkowa.  

Natomiast wyjazdowe zajęcia z bezrobotnymi odbyły się w pięciu gminach. Te zajęcia 

odbywając się zawsze w porozumieniu z OPS w danego gminie. Od dawna 

prowadzone są rozmowy z OPS w Gostyniu i Piaskach, ale te gminy nie chcą z tej 

oferty skorzystać. Kierownik OPS w Piaskach wyraŜa pogląd, Ŝe Pisaki są tak blisko 

Gostynia, Ŝe bezrobotni nie mają problemu z dotarciem do Urzędu Pracy. Natomiast 

OPS w Gostyniu nie uzasadnia niepodjęcia tych działań.  

Osoby, które wzięły udział w zajęciach w Poniecu przypuszczalnie nie były podzielone 

na grupy, z uwagi na małą liczbę uczestników (10 osób).  

Sprawa sądowa Ośrodek Doskonalenia Zawodowego Kaczmarek  - Powiatowy Urząd 

Pracy – Zastępca Dyrektora PUP poinformowała, Ŝe została zawarta ugoda pomiędzy 
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Powiatem Gostyńskim a Ośrodkiem Doskonalenia Zawodowego, w wyniku której 6.000 

zł jako zadośćuczynienie otrzymała firma Pana Kaczmarka.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak  powrócił do sprawy szkoleń. Radny powiedział, Ŝe 

jego kolega poszukuje do pracy osoby o konkretnych kwalifikacjach od dziewięciu 

miesięcy, ale nie ma osoby o tych kwalifikacjach.  

Zastępca Dyrektora PUP  wyjaśniła, Ŝe w tym konkretnym przypadku pracodawca 

powinien uprawdopodobnić zatrudnienie konkretnej osoby na tym stanowisku po 

przebytym szkoleniu i Urząd Pracy niezwłocznie skieruje na takie szkolenie.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak  powiedział, Ŝe często zdarza się sytuacja, Ŝe ofert 

pracy jest bardzo duŜo – zainteresowani zgłaszają się i podejmują pracę bez umowy. 

Pracują tak miesiąc albo dwa, a następnie bez wynagrodzenia są odesłani.  

Zastępca Dyrektora  powiedziała, Ŝe jeśli takie informacje docierają do Urzędu Pracy 

to Urząd na taką sytuację reaguje. Te sprawy naleŜą do Inspekcji Pracy i Policja – 

Wydziału Kontroli Legalności Zatrudnienia.  

Radna Pani Kazimiera Pu ślednik  zapytała, czy jest szansa na zorganizowanie 

programu Asystent nauczyciela dla przedszkoli.  Odkąd nie ma norm zatrudnienia w 

przedszkolu nauczycielka ma 26 dzieci w wieku 2,5 – 3 lat w tym czasem dwoje dzieci 

niepełnosprawnych. Zdaniem radnej taki program na pewno bardzo by się przydał, 

poniewaŜ radna zna to środowisko.   

Zastępca Dyrektora  powiedziała, Ŝe moŜna taki program stworzyć. Te programy, 

które były realizowane powstały na podstawie sugestii Pani Starosty, Dyrektora PCPR. 

Pani KrzyŜostaniak powiedziała, Ŝe przyjmuje sugestię radnej i porozmawia z 

Dyrektorem na ten temat.  

Naczelnik Wydziału Zarz ądzenia Pan Maciej Ka źmierczak  zapytał, czy PUP 

posiada informacje na temat bezrobotnych, którzy w roku 2005 wyjechali do pracy 

poza granice kraju. 

Zastępca Dyrektora PUP  wyjaśniła, ze takich danych Urząd nie posiada, gdyŜ tych 

spraw nie prowadzi. W Urzędzie wywieszane są tylko ogłoszenia, które przychodzą z 

Wojewódzkiego Urzędu Pracy.  

Sprawozdanie z działalno ści Powiatowego Urz ędu Pracy w Gostyniu w 2005 r. 

oraz wykonania planu finansowego Funduszu Pracy w 2 005 r. zostało przyj ęte w 

wyniku glosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeci w”, 0 głosów 

„wstrzymuj ących si ę”  

W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.  
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Ad 10)  

Roczne sprawozdanie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 

Gostyniu z wykonania planu finansowego za 2005 r. przedstawił Dyrektor SP ZOZ w 

Gostyniu Pan Maciej Janiszewski.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Zastępca Przewodnicz ącego Komisji Bud Ŝetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego Pan Janusz Sikora  poinformował, Ŝe Komisja zaopiniowała 

sprawozdanie pozytywnie.  

Zastępca Przewodnicz ącego Komisji Spraw Społecznych Pan Andrzej Czabajsk i 

poinformował, Ŝe Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie.  

Roczne sprawozdanie Samodzielnego Publicznego Zespo łu Opieki Zdrowotnej w 

Gostyniu z wykonania planu finansowego za 2005 r. z ostało przyj ęte w wyniku 

glosowania: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 g łosów „wstrzymuj ących si ę”  

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

Ad 11)  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka przedstawiła problemy lokalowe jednostek 

organizacyjnych Powiatu Gostyńskiego – dotyczy nieruchomości połoŜonych w 

Gostyniu w rejonie ul. Poznańskiej (budynek Heliosu) i ul. Nowe Wrota (budynek 

Pallasu). 

Starosta poinformowała, Ŝe dwie jednostki organizacyjne powiatu – Poradnia 

Pedagogiczno – Psychologiczna i Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie zajmują 

budynek Pallasu. W prasie pojawiła się informacja, Ŝe Pallas postanowił zbyć 

nieruchomości i w ten sposób pozyskać środki. Oferty w sprawie nabycia obiektu 

naleŜy składać do 15 maja br. Starosta powiedziała, Ŝe nie wie czy naleŜy myśleć o 

nabyciu tego budynku, gdyŜ nie ma jeszcze wyceny i Pallas nie przedstawił oferty na 

podstawie operatu szacunkowego. Problem polega na tym, Ŝe gdyby powiat chciał 

przystać do kupna tej nieruchomości musiałby posiadać środki w pełnej wysokości, 

gdyŜ Pallas jest w fatalnej sytuacji finansowej i w związku z tym szuka środków na 

zaspokojenie wierzycieli. Stąd kwota rzędu 550.000 zł jest wysoką kwotą. Powiat moŜe 

czekać, aŜ ktoś inny kupi budynek Pallasu i nadal dzierŜawić w obiekcie 

pomieszczenia. NaleŜy się liczyć z tym, Ŝe podmiot na początku moŜe nie podniesie 

czynszu, ale z czasem ten czynsz będzie zwiększał. Budynek Pallasu ma tez 

niekorzystne rozwiązanie, gdyŜ nie posiada oddzielnej kotłowni. Kotłownia mieści się w 

nieruchomości znajdującej się obok budynku. Gdyby powiat nabył tę nieruchomość – 

konieczne będzie wykonanie kotłowni, która zdaniem Naczelnika Wydziału 

Zarządzania będzie kosztowała ok. 80.000 zł. Na najwyŜszym piętrze w Pallasie 
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znajduje się Prokuratura Rejonowa. W czasie rozmów z Prokuratorem Okręgowym 

okazało się, Ŝe Prokuratura wolałaby, aby powiat nabył budynek, a prokuratura nadal 

dzierŜawiłaby pomieszczenia. Prokuratura nie widzi innego miejsca w Gostyniu dla 

swojej siedziby i jeśli z obiektem Pallasu będzie się działo coś niekorzystnego, to 

Prokuratura zapewne opuści Gostyń i podejmie próbę zorganizowania się w 

okolicznych miastach, typu Rawicz, Leszno.  

Druga sprawa związana jest z budynkiem Heliosu przy ul. Poznańskiej. Starosta 

przypomniała, Ŝe ½ tej nieruchomości została zakupiona na potrzeby jednostek 

organizacyjnych – Powiatowego Urzędu Pracy oraz Powiatowego Zarządu Dróg. 

Druga część budynku nie była przez nikogo uŜytkowana stąd PUP zaczął zajmować 

coraz większą powierzchnię. Helios od dłuŜszego czasu ponawia chęć zbycia drugiej 

części nieruchomości. Obecnie Zarząd zastanawia się, czy byłoby celowe wykupienie 

do końca tego budynku. JeŜeli Helios będzie chciał wpuścić innego najemcę na ½ 

budynku, to nasze jednostki, które w budynku się mieszczą będą musiały wycofać się 

na część wykupioną przez Powiat. Na ul. Poznańskiej jest kotłownia, ale przy okazji 

przeprowadzania duŜych remontów naleŜałoby zmienić ogrzewanie z węglowego na 

gazowe. Budynek Heliosu jest budynkiem trzypiętrowym o wysokim podpiwniczeniu. 

Daje to moŜliwość – po wykonaniu nowej kotłowni – uzyskanie bardzo duŜej 

powierzchni uŜytkowej, np. na archiwa dla wszystkich czterech jednostek: PCPR, PPP, 

PUP, PZD. Poza tym mamy jakby cztery piętra, a powierzchnia uŜytkowa biurowa 

wynosi ok. 300 m2 na kaŜdym piętrze. Na trzecim piętrze są pomieszczenia całkowicie 

niezagospodarowane, czyli nawet nie są wykonane korytarze na znacznej części. 

Istnieje więc moŜliwość wykonania ciekawej sali operacyjnej dla PUP, która obecnie 

mieści się na dole. Największym plusem jest to, Ŝe gdyby powiat szedł w kierunku 

wykupu Heliosu – to wystarczyłoby zagospodarować w budŜecie powiatu kwoty w 

wysokości I raty – 130.000 zł. i ok. 20.000 zł na koncepcję reorganizacji budynku dla 

potrzeb czterech jednostek oraz na dokumentację remontową. Dzięki temu w tym roku 

przygotowana zostałaby baza na to, aby w przyszłorocznym budŜecie powiatu 

zaplanować środki na wykonywanie tych remontów i przeprowadzenie tych jednostek.  

W związku z umieszczeniem czterech jednostek organizacyjnych powiatu w jednym 

obiekcie zapewne konieczne byłoby wykonanie windy.  

Gdyby porównać koszty związane z wykupem jednego lub drugiego obiektu naleŜy 

stwierdzić, Ŝe byłyby one porównywalne.  

Radny Pan Janusz Sikora  zgodził się z poglądem Starosty, Ŝe korzystne jest 

umieszczenie jednostek organizacyjnych w jednym miejscu, a co do podziału 

pomieszczeń – Dyrektorzy tych jednostek powinni pomiędzy sobą tę kwestię 

rozstrzygnąć. Koszty utrzymania i czynszu w budynku Pallasu w wysokości 86.000 zł 
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są jakby przygotowaniem do zapłacenia I raty za wykupienie Heliosu. Starosta nie 

przedstawiła kosztów remontu obiektu Heliosu, a na pewno te koszty będą olbrzymie. 

Jednak zdaniem radnego lepiej jest zrobić coś dobrze, wyprowadzić jednostki z 

budynku Pallasu i uruchomić w Heliosie windę.  

Starosta  poinformowała, Ŝe wokół nieruchomości Heliosu znajduje się bardzo duŜy 

teren, który mógłby być zagospodarowany na parkingi. Natomiast wjazd do obiektu 

mógłby się odbywać drogą prowadzącą do Cukrowni.  

Radna Pani Ewa Ciszak  powiedziała, Ŝe sprawą bardzo waŜną jest umieszczenie 

tych jednostek w jednym biurowcu.  

Przewodnicz ący Rady Pan Piotr Curyk  powiedział, Ŝe dla osób poruszających się 

samochodem nie jest Ŝaden problem dotrzeć do siedziby jednostki, ale dla innych 

waŜne jest dobre umiejscowienie – blisko PKS i PKP.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  powiedziała, Ŝe na Sali posiedzeń obecni są szefowie 

jednostek. Starosta poprosiła ich o zabranie głosu i wyraŜenie swojego poglądu na 

temat lokali.  

Radny Pan Andrzej Czabajski  stwierdził, Ŝe skoro Helios występował z ofertą 

sprzedaŜy drugiej części budynku, moŜe dojść do sytuacji, Ŝe kupi ją inny podmiot. 

Zdaniem radnego niedobrze byłoby, gdyby ktoś wprowadził na piętro jakąś działalność 

produkcyjną.  

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urz ędu Pracy w Gostyniu Pani Justyna 

KrzyŜostaniak  powiedziała, Ŝe całkowicie zgadza się ze zdaniem radnego Pana 

Czabajskiego, Ŝe prowadzenie produkcji w wolnych pomieszczeniach bardzo 

utrudniałoby pracę urzędnikom. Na pewno korzystnym rozwiązaniem byłoby 

umieszczenie jednostek w jednym miejscu, ale PUP obawia się jak to się odbije na 

powierzchni obecnie zajmowanej.  

Dyrektor Powiatowego Zarz ądu Dróg w Gostyniu Pan Grzegorz Mayer  powiedział, 

Ŝe w związku z przeprowadzką PZD z budynku Pallasu do Heliosu poniesiono duŜe 

nakłady w celu dostosowania pomieszczeń do uŜytkowania. Podział pomieszczeń i 

rozmieszczenie jednostek na poszczególnych kondygnacjach nie odgrywa 

najwaŜniejszej roli, ale chodzi o to, aby warunki były porównywalne z obecnymi, albo 

lepsze. Na parterze jest sklep, który cieszy się duŜym powiedzeniem wśród osób 

przychodzących załatwiać swoje sprawy. Sklep zajmuje ok. 1/3 powierzchni parteru i 

naleŜałoby się  zastanowić, co z nim zrobić.  

Radny Pan Andrzej Czupry ński  powiedział, Ŝe patrząc na materiały w sprawie 

porównania budynków Pallasu i Heliosu miałby wiele pytań. Spotkanie Komisji BudŜetu 

z prezesem Pallasu niewiele dało. Umowa najmu określa trzymiesięczny okres 

wypowiedzenia umowy. Jeśli Pallas wypowiedziałby umowę, powiat moŜe mieć 
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trudności w znalezieniu odpowiedniego lokalu, do którego moŜna by przenieść PPP i 

PCPR. Najlepiej być właścicielem budynku, ale na dzień dzisiejszy ani jedna ani druga 

wersja nie przekonuje radnego Czupryńskiego. Dzisiaj radny nie podjąłby decyzji o 

kupnie jednego budynku lub drugiego, z uwagi na za mało danych.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  zaproponowała spotkanie, na które przybyliby radni 

chętni zobaczyć dwa budynki, aby na koniec maja na kolejnej sesji podjąć konkretną 

decyzję.  

Przewodnicz ący Rady Pan Piotr Curyk  zaproponował, aby w spotkaniu 

obowiązkowo wzięli udział członkowie Komisji BudŜetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego oraz radni, którzy są tym tematem zainteresowani.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak  powiedział, Ŝe zastanowiłby się nad innym 

problemem. Przed chwilą Rada przyjmowała sprawozdanie z działalności Urzędu 

Pracy w Gostyniu. Jeśli wykup budynku Pallasu uratowałby firmę, która ma kłopoty, to 

radny podjąłby tę decyzję o wykupie, poniewaŜ nie zwiększyłaby się rzesza 

bezrobotnych.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  powiedziała, Ŝe zarówno Helios jaki i Pallas znajdują się 

w takich samych tarapatach finansowych i ani jedna firma, ani druga nie uratuje się 

nawet poprzez pozyskanie środków ze sprzedaŜy obiektu. W przypadku upadłości dług 

firmy przewyŜszy majątek firmy. Pieniądze pozyskane ze sprzedaŜy nieruchomości 

pokryje część wierzycieli, ale nie uratuje firmy.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  poinformowała, sprawą zorganizowania spotkania 

radnych w sprawie nieruchomości Heliosu i Pallasu zajmie się Biuro Rady. Spotkanie 

odbędzie się po weekendzie majowym.  

Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w G ostyniu Pani Krystyna 

Piasecka  powiedziała, Ŝe do Poradni przyjeŜdŜają dzieci z terenu całego powiatu. 

Jeśli przyjeŜdŜają PKS – Em to do Heliosu będą miały zdecydowanie bliŜej. Rodzaj 

działalności jaką prowadzi poradnia wymaga specjalnych warunków lokalowych, 

poniewaŜ pracuje się z dziećmi niedosłyszącymi, upośledzonymi. Stąd pokoje muszą 

być wyciszone i nie mogą to być pomieszczenia przechodnie. Rodzice dzieci 

korzystających z pomocy Poradni czekają nieraz 3 – 4 godziny i wymagają godziwych 

warunków. Nie mogą czekać w poczekalni.  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gost yniu Pan Mirosław 

Sobkowiak  powiedział, Ŝe w PCPR zaczyna brakować pomieszczeń. Na dzisiaj 

potrzebne są trzy dodatkowe pomieszczenia. W Pallasie jest moŜliwość adaptacji w 

piwnicy na pomieszczenia biurowe, ale będą tam utrudnione warunki, a poza tym 

powiat poniósłby koszty wzbogacając wartość budynku nie naleŜącego do powiatu.  



 24 

Natomiast koncepcja przejścia PCPR do budynku Heliosu stwarza szansę na 

rozwiązanie tego problemu. Wartość budynku Pallasu poprzez działalność Poradni i 

Centrum Pomocy Rodzinie bardzo wzrosła. 

Radny Pan Andrzej Czupry ński  zwracając się do Starosty powiedział, Ŝe zarówno 

Dyrektor Poradni jaki i Dyrektor PCPR zwracają uwagę na ilość pomieszczeń. Radny 

zapytał, czy moŜna wygospodarować tyle pomieszczeń ile sobie Dyrektorzy Ŝyczą.  

Przewodnicz ący Rady  powiedział, Ŝe Starosta informowała, Ŝe naleŜałoby zlecić 

wykonanie koncepcji.  

 

Ad 12)  

Radny Pan Janusz Sikora  poprosił o wyjaśnienie kwestii związanej ze składaniem 

wniosków o stypendium sportowe.  

Zgodnie z regulaminem wnioski składa się do 31 października. Radny zapytał, co z 

zawodnikami, którzy osiągnęli sukces po tym terminie, np. w listopadzie.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  powiedziała, Ŝe dokładnie nie pamięta zapisu w 

regulaminie przyznawania stypendiów sportowych, ale jeśli wnioski składa się do 31 

października to wykazuje sukcesy osiągnięte w roku poprzednim. Zawodnik nie moŜe 

zakończyć swojej działalności, ale musi być nadal aktywny. Starosta powiedziała, Ŝe 

sprawdzi ten zapis.  

Radna Pani Ewa Ciszak  zapytała do kiedy radni mogą składać wnioski o nadanie 

wyróŜnienia „ZasłuŜony dla Powiatu Gostyńskiego”.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  wyjaśniła, Ŝe propozycję moŜna składać cały rok. 

Zwyczajowo przyjęte jest, Ŝe wyróŜnienie to wręczane jest przy okazji obchodzenia 

Dnia Powiatu.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak  zawrócił się do Starosty, jak to się stało, Ŝe w 

wyniku ugody sądowej PUP ma do zapłacenia 6.000 zł Zakładowi Doskonalenia 

Zawodowego.  

Na posiedzeniu Zarządu sprawa była omawiana i mówiło się, Ŝe sprawa sądowa to 

czysta formalność.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  powiedziała, Ŝe nie była to czysta formalności, ale na 

Zarządzie przedstawiona była sytuacja na etapie jej rozwoju. Teraz została zawarta 

ugoda.  

Radny Pan Andrzej Czypry ński  poprosił o przedstawienie sprawy od początku.  

Starosta Pani El Ŝbieta Palka  powiedziała, Ŝe na kolejną sesję przedstawi sprawę na 

piśmie poniewaŜ jest w niej wiele szczegółów.    
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Ad 12) 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zamknął XLIII sesję Rady Powiatu o godzinie 

21,00. 

 

 

 

Protokołowała: 

Eliza Nowak  

 

 

 


